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TISZTELT KÉPVISELŐ-TESTÜLET!

Tapolca Város Polgármestere 2006. és 2007. évben tárgyalásokat kezdeményezett a
környező települések polgármestereivel, hogy a tapolcai közoktatási intézményekbe bejáró
tanulók után a mindenkori költségvetési törvényben lehívató normatíva és tényleges
bekerülési költségek különbözetét térítsék meg Tapolca Város Önkormányzatának. A
tárgyalások nem jártak eredménnyel, ennek következményeként 2007. februári ülésén a
testület meghozta a következő döntését.

Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete 14/2007. (II. 13.) Kt. határozatában
megfogalmazta azon szándékát, hogy a fenntartásában működő óvodai nevelést, alapfokú
oktatást, sajátos nevelési igényű tanulók oktatását biztosító intézményei a 2007/2008-as
nevelési évre, tanévre a beiratkozási időpontban felvenni, a későbbiek folyamán átvenni
vidéki gyermeket, tanulót csak abban az esetben lehet, ha a lakhely szerinti illetékes
önkormányzat, illetve a bejáró gyermek, tanuló szülője (gondviselője) vállalta az óvodai
nevelés és az alapfokú oktatás egész időtartama alatt a normatíván felüli többlet költségek
megfizetését Tapolca Város Önkormányzatának és erről az illetékes önkormányzat, szülő
egyénre szabottan nyilatkozik. A fenntartói utasítást csak felmenő rendszerben lehet
alkalmazni.

Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete megfogalmazta azt is, hogy az oktatási
rendszerben már bent lévő bejáró gyermeket az oktatási intézményből elküldeni nem lehet
Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazta Tapolca Város
Polgármesterét, hogy a többlet költségekhez történő hozzájárulásról a bejáró gyermekek
lakhelye szerinti illetékes települések önkormányzataival, valamint Tapolca és Környéke
Kistérség Többcélú Társulásával tárgyalásokat kezdeményezzen, és ezek eredményeként
létrejött megállapodásokat kösse meg.
A Testületi határozatban megfogalmazott megállapodás megkötésével, csak azon
önkormányzatok kívántak élni, ahol nem működik óvodai nevelést, illetve alapfokú oktatást
biztosító intézmény.



2007- ben összesen 22 megállapodás jött létre, 3 óvodás és 19 általános iskolai tanulóra
vonatkozóan. A 19 általános iskolai tanulóból 5 első osztályos tanuló.
1 fő óvodás után az önkormányzati hozzájárulás: 241 174 Ft
1 fő általános iskolai tanuló után az önkormányzati hozzájárulás: 101 216 Ft
3 óvodás esetében 723 522 Ft
19 tanuló esetében 1 923 104 Ft
összesen: 2 646 626 Ft

Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete 277/2007.(XI. 23.) Kt. határozatában
megfogalmazta azon szándékát, hogy a fenntartásában működő óvodai nevelést biztosító
intézményhálózatát átszervezi. A 279/2007. (XI. 23.) Kt. határozatával pedig felhatalmazta
Tapolca Város Polgármesterét, és az érintett óvodák vezetőit, az átszervezéssel kapcsolatos
intézkedések előkészítésére és az átszervezéshez szükséges dokumentumok beszerzésére.

Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete 278/2007.(XI. 23.) Kt. határozatában
megfogalmazta azon szándékát, hogy a fenntartásában működő alapfokú oktatást biztosító
intézményhálózatát átszervezi. A 280/2007. (XI. 23.) Kt. határozatával, pedig felhatalmazta
Tapolca Város Polgármesterét, és az érintett általános iskolák vezetőit, az átszervezéssel
kapcsolatos intézkedések előkészítésére és az átszervezéshez szükséges dokumentumok
beszerzésére.

A költségvetési törvényben meghatározott csoport finanszírozás alapján számítva 2008.
évben az 1. évfolyamon 1 főre 145. 000 Ft hívható le Tapolcán.

Az átszervezés kidolgozása során a környező településekről bejáró tanulók fogadását
szintén át kell gondolni. A Tapolca város óvodái estében 2008. költségvetési évben, a
költségvetési törvényben megjelent csoport finanszírozási normatíva alapján, mivel szinte 100
%-os kihasználtsággal működnek, kevesebb önkormányzati hozzájárulást kell biztosítani.
Az általános iskolák esetében viszont több első osztály is működik 21-22 fővel, ami a
kihasználtsági mutatók romlásához vezetett, így a lehívható normatíva is jóval kevesebb.
A intézmények jobb kihasználtsága érdekében javaslom a 14/2007. (II. 13.) Kt. határozat
visszavonását.

Kérem a Tisztelt Képviselő-testületet, hogy az előterjesztést megvitatni és a határozati
javaslatot elfogadni szíveskedjen!

HATÁROZATI JAVASLAT

I.

Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete a környező
önkormányzatok közigazgatási területéről való gyermekek fogadását
szabályozó 14/2007. (II. 13.) Kt. határozatot visszavonja.
Tapolca Város Önkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazza
Tapolca Város Polgármesterét, hogy a környező önkormányzatok felé
a szükséges tájékoztatást tegye meg.
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